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• ÉN IS UFC-S VOLTAM…

Benke András

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.

 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.
 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
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Egyesületünk több, mint húszéves hagyománya alapján középső és felső 
harmados verseny csapataink idén tavasszal is külföldi tornákon vesznek 
majd részt. Csapataink egyik része Bécsbe, másik része Prágába fog 
utazni, a tornákat a gyerekek pedig már nagyon izgatottan várják. A 
különböző korosztályaink közös buszos utazása, a tornákon lévő 
multikulturális hangulat, az ellenfelek erősségének latolgatása, a 
nemzetközi mérkőzések hangulata, a nyitó és záró ceremóniák mind-mind 
– az elért számszerű eredménytől függetlenül – olyan maradandó 
élmények, amelyeket még évekkel később is emlegetünk, felidézünk. 
Ezeken a nemzetközi tornákon csapataink nemcsak az egyesületet, 
hanem Magyarországot is büszkén képviselik. A tornákra sok szülő, 
testvér, rokon is ki szokott látogatni, így a magyar zászlók lengetésével 
kísért szurkolás nagy élmény a gyerekeknek, amit ezúton köszönünk meg.

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

Üdvözlettel,

Markóczy Csaba
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2023-ban az ausztriai Wolsfbergbe utazott három csapatunk.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A Csepel vendégeként remek meccset játszottunk. Az U17-es csapatból 
többen lehetőséget kaptak és remekül teljesítettek.

A tavaszi szünetben 8 gólt szereztünk a Goldball othtonában.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)

C
S
A
PA

TA
IN
K

Pápán emberhátrányban, a 92. percben szerzett góllal nyertünk 2–1-re.

Az Újbuda ellen küzdős meccsen sikerült nyerni, a győztes 
gólunk egy szép szabadrúgásból született.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Remek, amikor jó füves pályán tudunk játszani.

Veszprémben nem könnyű nyerni, nekünk sikerült – igaz, nem futballoztunk túl jól.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Az RKSK otthonában parádés füves pályán játszottunk. 
Az U17-esek ismét motiváltan segítettek minket.

A Komárom elleni rangadón szinte minden összejött, 5–0-ra győztünk.
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– Édesanyám ukrán, apukám pedig orosz származású. Anyukám tanulni 

jött Magyarországra, ide járt egyetemre. A nagyapám apai ágról itt kapott 

állást Magyarországon a 90-es években, ő hozta ide az egész családot. A 

szüleim itt ismerkedtek meg, itt alapítottak családot, én már itt születtem.

– Ha minden igaz, Ürömön kezdtél el focizni, játszottál a Vasasban, az 

UTE-ban és a III. Kerületi TVE-ben is, mielőtt hozzánk igazoltál.

– 2022 nyarán csatlakoztál a 2005/2006-os csapatunkhoz. Miért 

minket választottál, és mik a legszebb emlékeid az UFC-vel?

– A vezetékneved hallatán egyértelmű, nem csak magyar vér 

csordogál az ereidben. Mesélnél arról, honnan származik a családod, 

hogy kerültetek éppen Magyarországra?

– Fél évvel az én csatlakozásom előtt egy jó barátom, Doroszlay Ádám 

igazolt át az UFC-be, ő mesélt nekem sok pozitívat a csapatról. Elmesélte, 

hogy nagyon jó a közösség és magas szinten játszik a csapat, így engem is 

meggyőzött, hogy csatlakozzak. Ahogy bekerültem a csapatba, én is 

azonnal láttam, hogy nagyon jó és összetartó a csapat, azonnal be tudtam 

illeszkedni, mindenki nagyon nyitott és befogadó volt. Legjobb élményeim 

közé tartozik a tavalyi torna, ahol lehetőségem volt a csapattal Prágába 

menni egy tornára, ami egy remek élmény volt számomra, amire a mai 

napig is vissza szoktam gondolni. Idén volt két meccsünk a Pápa ellen, 

nekem ez a két meccs nagyon nagy élmény volt a sport szempontjából, 

ugyanis mindkét meccset az utolsó pillanatban nyertük meg, ez egy 

felejthetetlen érzés volt.

– Nagyapám profi futballista volt, így én is már egész kicsi koromban 

érdeklődtem a foci iránt. Mivel Ürömön laktunk, így ott kezdtem el focizni. A 

legjobb barátaimat a foci által ismertem meg, nagyon sok élményt és 

tapasztalatot szereztem a pályán, valamint a pályán kívül is. Persze ebbe 

nagyon sok időt kellett fektetnem, és sok nehézséggel járt, mivel az 

akadémiákban már akkor is nagy volt a konkurencia a helyekért, nehéz volt 

bekerülni és bent maradni a csapatban. Összességében pozitívan 

emlékszek vissza az UFC előtti időkre, minden nehézség ellenére is, 

hiszen ezek az évek segítettek abban, hogy olyan szinten játszak, mint 

most.

INTERJÚ KNYAZEV DENISSZEL

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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– Érkezésed óta alapember vagy a csapatban, nemrég óta 

kapitányhelyettes is. Mit gondolsz, mi a legnagyobb erősséged, 

amivel segíted a csapatot akár a pályán, akár mentálisan?

– Szerintem sokszor azon múlik egy meccs, hogy az egész csapat izgul, 

eluralkodnak az indulatok, ami akár pozitív, akár negatív irányba is viheti a 

meccset. 

– Posztodat tekintve védő vagy, ennek ellenére egyre gyakrabban 

találsz be, ráadásul általában fontos gólokat szerzel. Mennyire vagy 

elégedett a játékoddal, mit gondolsz, miben fejlődtél a közelmúltban 

és miben szeretnél még javulni?

– Amióta az UFC-nél vagyok szerintem az önbizalmam és a fizikumom is 

nagyon sokat fejlődött. Minden meccsen megpróbálom kihozni a 

maximumot magamból, lelkesen és céltudatosan állok a kihívások elé, 

talán ez az oka annak, hogy egyre több gólt tudok lőni. Az eddigi fejlődésem 

ellenére a fizikumomat tekintve úgy érzem, hogy ebben még mindig tudnék 

javulni, a gyorsaságomat és állóképességemet mindig is gyengébbnek 

éreztem, így ebben szeretnék arra a szintre fejlődni, hogy ezzel teljesen 

elégedett lehessek.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Knyazev 
Denisz (jobbra)
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Én úgy gondolom, hogy a stresszesebb pillanatokban is nyugodt tudok 

maradni, ezzel segítve a csapatot is. Jól teljesítek nyomás alatt, ez fontos 

lehet a csapatnak, hogy azt érzik, van valaki aki megbízható és akire lehet 

támaszkodni az ilyen helyzetekben.

– Látszik, hogy a labdarúgás előkelő helyet kap az életedben a 

fontossági sorrendet tekintve. Mivel lennél elégedett felnőtt 

korodban a futball kapcsán, mik a céljaid?

– Igazábol a válasz erre a kérdésre elég egyszerű. Szeretnék eljutni minél 

magasabb, akár profi szintre is, amivel később már pénzt is tudnék keresni. 

Természetesen szeretnék egy stabil megélhetést, viszont ameddig van 

lehetőségem és kedvem focizni, addig szeretnék ebben a lehető 

legmagasabb szintre eljutni.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Nagyobb koncentrációval, kevésbé lett volna szoros a meccs, 
de meg tudtuk tartani az előnyünket végig, ami dícséretes.

Egy kötetlen pizzázás, kölyökpezsgőzés keretein belül köszöntöttük legifjabb 
csapattagunkat születésnapja alkalmából!
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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A Főnix ellen impozánsan kezdtünk,jobb koncentrációval az első 15 percben eldönthettük 
volna a mérkőzést, ehelyett sima vereség lett a vége. Tanulságos mérkőzés volt.

Javítani szerettük volna az áprilisi mérlegünkat a PVSK ellen. 
Ha a játék nem is volt szemet gyönyörködtető, de a szív most hozta a 3 pontot!
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INTERJÚ KALOCSAY SEBESTYÉNNEL

– Szia Sebi! 2 évvel ezelőtt csatlakoztál hozzánk Nagykovácsiból. 
Miért döntöttél a váltás mellett?
-Több kihívást szerettem volna és egy komolyabb, jobb csapatban 
játszani. Ezért igazoltam a II.Kerület UFC-hez.

Valójában, hol érzed magad a legjobban a pályán? 

-Egy igazán megbízható játékos vagy, aki az edzéseken és a pályán is 
mindig a maximumra törekszik, azonban keveset tudtál játszani idén. 
Ebben benne van a betegségek miatti hiányzás és a sokrétű 
személyiséged. Szerinted mire gondolhatok azalatt, hogy sokrétű 
vagy? 

– Belső középpályán játszol, de próbálkoztunk azzal is, hogy egy 
sorral hátrébb játssz! 

-Legjobban 6-os ként szeretek játszani.

–Talán azt hogy sok minden érdekel nem csak a focit szerintem hanem 
rengeteg mást is.

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Kalocsay Sebi
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– Mesélnél a kedvenc pályán kívüli programjaidról? Utazások? 
Túrázás? Bringázás? Színház? 

– Csendes gyermek vagy. Alig hallatod a hangod és mégis gyorsan 
elfogadtak a csapattársaid. Miben látod ennek az okát? 

-Túrázni és fotózni nagyon szeretek és igazából az egész családom. Kb. 
minden évben 2015 óta el mentünk a Tátrába túrázni, de Magyarországon 
is gyakran megyünk kirándulni.

– Mik a távlati céljaid. Idővel milyen irányba szeretnél majd 
elmozdulni a pályán és azon kívül? 

- Van mottód, ami szerint éled a hétköznapjaidat? 
- Nincsen.

- El tudod képzelni azt, hogy később valamelyik felnőtt csapatunkban 
öregedj meg?

-Az edzőtábor volt talán a legjobb élmény, meg a Soroksár elleni meccs. 
Ezekre szeretek visszagondolni.

– Hát nem tudom, néha azért szoktam beszélgetni, és igazából ez a csapat 
érdeme is, hogy ha nem is leszel mindenkinek a legnagyobb barátja, akkor 
is benne tudsz lenni a közösségben.

– Őszintén még nem tudom egyiket sem. Nem gondolkoztam ezen 
mostanában.

-Mi a legkellemesebb élményed az átigazolásod óta? Van olyan 
esemény, mozzanat, ami sokat tudott adni számodra? 

-Én most el tudom képzelni, de még nem tudom hogy mi lesz akkor.

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Barca Academy 2-0 legyőzése után ünneplés az öltözőben.

II.ker UFC - Barca Academy 2-0.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Mérkőzés előtt Tatabányán.

 Indulás Szombathelyre négy órás buszozás !
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- Kedvenc csapatod, játékosod , van e példaképed ?

INTERJÚ SZENTGYÖRGYI ÁDÁMMAL

2019-ben kezdtem el először rendesen focizni már akkor az UFC-
ben. Kezdetben a kölyök csapatba focizni azért kezdtem el , mert 
nagyon szeretem nézni ,meg sok barátom is csinálta. 

- Miért és mikor kezdtél el focizni ?  

A kedvenc csapatom az FC Barcelona bár be kell vallanom mostanság 
nem igazán hozzák az eredményeket. Kedvenc játékosom Lionel Messi 
hiszen ő a történelem legjobb focistája. Jelenleg viszont nagyon 
szeretem Ronald Araujot főleg játék stílusa miatt. 
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Testvériség-II.ker UFC 1-1 ezzel az eredménnyel nagy lépést tettünk a bajnoki cím felé !

Sopron elleni 2-0 győzelem az UFC pályán a jó hangulat garantált !
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- Sokáig második csapatos játékos voltál , hogyan emlékszel vissza 
a tavalyi és az idei szereplésre ?                                                                                                                                                                         
Tavaly nagyon sokat dolgozott a csapat és én is azért hogy fejlődjünk. 
Az idény a második csapatnak nem volt olyan fényes de biztos hogy 
tanulságos volt. Idén viszont  egyénenként és csapatként is rengeteget 
fejlődtünk amit nagyon jó látni. És ez a bajnokságba is nagyon jól látszik. 
Én úgy érzem uraljuk ezt a bajnokságot és a második csapat nagyon 
közel van az Arany éremhez. Most már csak a kötelező lépések vannak. 
Nagyon jó látni ,hogy hogyan tejesit a csapat.

- Melyik poszton szeretsz legjobban játszani   ?  
- Alapvetően középső védőként játszom a legtöbbet úgy ,hogy ezt a 
pozíciót nagyon szeretem és szerintem itt jól ki is jönnek az erőségeim 
nagy része. Mostanában viszont az első csapatban szélső védőt 
játszottam amit szintén nagyon szeretek így főleg ezt a kettő pozíciót 
preferálom a pályán. Viszont ez előző mérkőzésen egy kicsit feljebb a 
középpálya szélén játszottam és úgy érzem ez is fekszik nekem.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Szentgyörgyi Ádám
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- Mi az erősséged és mi a hiányosságod fociban ?  
- Erőségemnek a párharcokat érzem főleg védekezésben egy az egy  
ellen. Én egy elég fizikális játékos vagyok így ez is nagy erőségem. 
Talán még a sebességem és hosszú labdáim ,amik elég jók 
mostanában. Gyengeségemnek talán azt érzem ,hogy az első érintésem 
nem mindig jó irányba történik. És nyomás alatt van ,hogy rossz 
döntéseket hozok ,avagy a nehezebb utat választom .

- Mostanában már sokat játszol az első csapatban is hogy éled ezt 
meg  ?  
- Nagyon jól esik  hogy végre megkaptam a bizalmat és úgy érzem 
legtöbbször élek is vele. Mivel sok jó barátom van az első csapatban így 
különösen jó velük játszani és a hangulat mindig jó, remélem sok 
lehetőséget kapok majd még és megmutathatom  ,hogy sokat fejlődtem.

-Nagyon népszerű vagy csapattársaid előtt , hogy tudod ezt elérni ? 
- Én egy könnyen barátkozó ember vagyok és úgy érzem hogy az UFC-
ben nagyon jó a társaság így könnyű "népszerűnek" lenni. Próbálok 
mindenkivel kedves lenni és magamat adni. Meg szerintem a foci és az 
egymásért küzdés össze hozza az embereket.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

A Szusza Ferenc Stadionban léptünk pályára, ahol az UTE csapatát sikerült 
magabiztos játékkal 4-2 arányban felülmúlni!

Csapatunk egy barátságos nagypályás mérkőzést játszott a Kölyök csapat legjobbjai ellen. 
Remek időben a szurkolók legnagyobb örömére 14 találatot hozott az összecsapás!
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Első csapatunk nagyon szoros, 3-2-es meccsen múlta felül az ASI DSE-t. Kiemelendő 
Pölczman Peti duplája, aki nélkül nem tudtuk volna itthon tartani a 3 pontot.

Footgolf csapatépítőn jártunk ahol a golflabdák gyűjtése is élményszámban ment.
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– Elejétől kezdve, nagyon jól érzem magam a kiemelt csapatban. Könnyű 
volt beilleszkedni, mert rögtön befogadtak, ahol jó volt a légkör is. A 
legkedvesebb emlékem az elmúlt időszakról az év végi minibajnokság, 
mert úgy érzem, hogy akkor lendültem formába.

INTERJÚ PÖLCZMAN PÉTERREL

– Csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltesz be. Melyik 
volt szerinted az idei szezon legnehezebb mérkőzése, 
legkeményebb ellenfele? Melyik volt szerinted az idei legjobb 
mérkőzése a csapatodnak és Neked? Miért?

– Szia Peti! Már harmadik évedet töltöd az UFC kiemelt 
csapatában igazolt játékosként. Hogyan érzed magad a 
csapatban? Miért jó az UFC-s családhoz tartozni? Melyik a 
legkedvesebb emléked az elmúlt időszakról?

– Az idei szezon legnehezebb mérkőzése és legkeményebb ellenfele 
számomra a Carvalho. A legjobb mérkőzésem az ASI DSE elleni bajnoki 
volt. Erős csapat és jól játszottak. Én meg az idei szezon legjobb 
mérkőzését és szerintem legjobb formáját hoztam.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Április hónap legjobb játékosa, Pölczman Peti!
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– Csapatunk erőssége az összeszokottság, hátránya a pályán való 
megfelelő kommunikáció hiánya.

– Példaképem Messi, mert egy született zseni és nagyon jó az összjátéka.

– Peti, szerinted mi a Te legnagyobb erősséged a fociban, 
miért? Továbbá véleményed szerint mi lehet a fejlesztendő 
területed?
– Véleményem szerint a gyorsaság és a ritmusérzék az erősségem. Talán 
azért, mert ovis korom óta sportolok.

– Mi a célod a fociban? Van elvárásod saját magadtól? (pl: Nb1-
be eljutni, felnőtt szinten is játszani, Ádám bácsit megpróbálni 
bekötényezni stb.)

– A csapatodnak mi a legnagyobb erőssége, illetve mi lehet a 
gyengesége ami kevésbé megy?

– Ki, illetve kik a legjobb barátaid a csapaton belül? Miért?

– Célom a profi szinten való labdarúgás világába eljutni. Az elvbárásom 
magamtól, hogy minden edzésen a maxiumumot hozzam ki magamból.

– Az egyik legjobb barátom Nimród, akit 6 éve ismerek. A  másik barátom 
Máté, aki különösen barátságos volt velem.

– Ki(k) a kedvenc játékosod / példaképed a fociban? Miért pont 
Ő(k)?
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

2013-14-es születésű játékosaink újra Bozsik tornán vettek részt, 
ahol többnyire magabiztosan és jól fociztak!

U10-11-es játékosaink Bozsikon vettek részt a Mészöly Focisuli szervezésében. 
Nagyszerű cselek , bátor lövések jellemezték a játékunkat!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es csapatunk is befejezte szereplését a kölyökligában. 
Végül csapatunk a felsőház 9. helyén végzett!

Véget ért U10-es kiemelt csapatunk számára az idei Kölyökliga kiirás. 
Végül a felsőház 7. helyen végzett csapatunk!
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INTERJÚ CSÁNYI KORNÉLLAL

– Benő testvérem már járhatott ovis focira Ábel bácsihoz, aki megengedte, 
hogy nem egész 4 évesen én is elkezdhessem, aminek nagyon örültem!

– Egyik erősségemnek mondanám a lövőerőmet , hatalmas gólokat tudok 
rúgni. Fejlesztendő területem például a fej játékom, de ebben a 
korosztályban közel sem ez a legfontosabb.

– Mit gondolsz mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő 
területed a fociban?

– Jó pár éve játszol az UFC-ben, hogyan kerültél az egyesületünkhöz?

– Erre nehéz válaszolni, elsőként egyből a tavalyi Delej-liga jut eszembe, 
ahol ősszel és tavasszal is közel jártunk, hogy első helyen végezzünk, 
végül mindkétszer másodikok lettünk, ami még mindig szuper eredmény!

– Mi az eddigi legszebb élményed ami a labdarúgáshoz köthető és 
miért?
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Hónap játékosa: Sass Vince - szép góljaiért
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– A pálya melyik részén szeretsz a legjobban játszani és miért?
– Lejobban a szélen szeretek játszani, innen nagyon sok lehetőségem van 
kapura lőni. De mindenhol szívesen játszok, ahol az edzőim számítanak 
rám.

– Szerinted mi a csapatod legnagyobb erőssége és mi az ami egyelőre 
még kevésbé megy?

– A kedvenc játékosom Cristiano Ronaldo, leginkább a nagyszerű 
szabadrúgás góljai miatt.

– A csapatunknak nagyon jó az összjátéka, sokszor nagyon szép 
passzokkal tudunk támadást felépíteni. A hangulat is nagyon jó a csapaton 
belül. A meccsek elején sokszor álmoskásan kezdünk, lehetnék kicsit 
élénkebbek a meccs legelejétől.

– Ki a kedvenc játékosod és miért?
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Csányi Kornél
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A BAK elleni hazai meccsen kevésbé jó játékkal is 3-0-ra nyertünk.

A megszokott szervezett és lelkes védekezést hoztuk a SZAC elleni hazai meccsen is. 
A helyzetek megvoltak a győzelem kiharcolására is, de ez most jött össze (1-1).
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Az FFC elleni rangadón pazar játékkal magabiztos győzelmet arattunk (5-1).

A Testvériség otthonában remek mérkőzést játszottunk, az osztyályhoz 
illő iramban és keménységben. Végül 1-0-ás vereséget szenvedtünk.
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– A Vasas Pasarétből igazoltam az UFC-hez kb 10 éves koromban, ahol 1 

évet töltöttem. A csapatválasztás elsődleges szempontja akkor még a 

megközelíthetőség volt, de biztosan állíthatom, hogy sok más miatt is 

nagyon jó döntés volt végül ide igazolni. Először is az UFC egy teljesen 

más felfogásban működik, mint a Vasas, itt tényleg egy nagyon jó 

barátságos közeg fogadott, ahol egyből elkezdtem élvezni a focit és 

nyomás nélkül tudtam játszani. A klub nemcsak a futballt jelenti számomra, 

hanem egy olyan csapatot is, amelynek tagjaként igazán otthon érzem 

magam, így 10 év után.

INTERJÚ MESSINGER MIKIVEL

– Gyerekkorod nagyrészét az UFC-ben töltötted. Hogy kerültél a 
klubhoz és mit jelent számodra?
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Csere nélkül hatalmasat küzdöttünk a Vízművek otthonában, 
amivel rászolgáltunk az egy pontra (0-0).
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– Az utánpótlás éveimről gyakorlatilag csak jó emlékeim vannak mind az 

edzők személyében mind a csapattársaim tekintetében. Mindig is nagyon 

szerettem lejárni az UFC pályára, ennél jobb dolgot nehéz gyerekként 

csinálni, mint haverokkal lemenni délután focizni egy jót. Nehéz kiemelni, 

hogy melyik volt a legszebb emlékem, de ha választani kell, akkor talán az 

olaszországi torna 2013-2014 környékén. Ennél a klubnál nagyon 

odafigyelnek az edzők kiválasztására, ami számomra meg minden játékos 

számára szinte a legfontosabb dolog, főleg gyerekként. Ifiben volt négy 

edzőm is, teljesen különböző személyiséggel, de emberileg mindegyiket 

nagyon szerettem. Volt, aki kicsit lazább volt és volt aránylag szigorú 

edzőm is, aki megkövetelte a teljesítést a pályán, talán foci tekintetében 

számomra az utóbbi volt az ideális.

– Mesélj az utánpótlás évekről! Melyek a legszebb emlékek?

– 18 évesen távoztál és 4,5 évig máshol fociztál. Miért döntöttél a 

klubváltás, majd később a visszatérés mellett?

– A klubváltásnak az elsődleges oka a baráti köröm volt. A 97-es korosztály 

a végén szinte teljesen felbomlott, alig jártunk edzésre, így már annyira 

nem élveztem itt a focit. A Hegyvidék (Gerrzo) csapatába igazoltam, ami 

akkor egy nagy baráti kör volt. 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Messinger Miki
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A csapat fele minden hétvégén együtt bulizott és tényleg a legtöbb időt 

egymással töltöttük, még ha nem is a focipályán. Számomra mindig is 

nagyon fontos volt, hogy milyen emberek vesznek körül a sportban vagy az 

élet bármely más területén. A sportot egy bizonyos korban nagyon sokan 

otthagyják egyetem, munka, barátnő vagy bármi más miatt, ez így volt a 

97-es korosztálynál és a Hegyvidéknél is sajnos. Én nem akartam teljesen 

abbahagyni, így egyik ismerősöm által elmentem az MTK Baráti Körbe, de 

nem volt az igazi, edzésünk nem is volt és hétvégente meg kaptunk 5-6 gólt 

és nullát rúgtunk. Végül egy régi UFC-s barátom, Somogyi Kevin csábított 

vissza a felnőtt csapatba, aminek utólag nagyon örülök. Bár őt sajnos sokat 

nem láttam, de én maradtam végül…

– Honnan jönnek ezek a megoldások? Ez egy nagyon jó kérdés, mert 

fogalmam sincs. Kiskorom óta technikás játékosnak számítok, alapból jó 

labdaérzékem volt, illetve a Vasasban abban az egy évben sokat fejlődtem. 

A 11-esek elvégzése elött természetesen azért szoktam izgulni még ha 

kívülről nyugodtnak is látszom. 

– Évek óta meghatározó tagja vagy a második csapatnak. Hogyan 

látod magadat a csapatban, milyen szereped van? 

– Mióta visszajöttem az UFC felnőtt csapatába azóta az első és a második 

keret is nagyon sokat erősödött. Ez az ötödik szezonom itt, az első 

idényemhez képest gyakorlatilag teljesen lecserélődött a második csapat 

1-2 játékos kivételével. Ettől függetlenül mindig megtaláltam a közös 

hangot a csapattársaimmal a pályán és azonkívül is. A felnőtt éveimben 

végig kezdőjátékos voltam, tavaly párszor még csapatkapitány is 

lehetettem, ami nagy megtiszteltetés volt számomra.  A szerepem a 

csapatban talán egy kicsit visszaesett 2-3 évvel ezelőtti szezonokhoz 

képest, abban a tekintetben, hogy a második keretben is nagyon jó 

játékosok futballoznak, így bárki van a pályán nem érzem azt, hogy 

jelentősen visszaesne a csapat színvonala. 3-4 évvel ezelőtt ezt nem 

biztos, hogy ki lehetett jelenteni.  

– Igazán technikás játékos vagy, akitől mindig várható valamilyen 

váratlan megoldás. Emellett rendszeresen te végzed el a 11-eseket, 

kívülről nézve izgulás nélkül. Honnan jönnek ezek a megoldások? 

Valóban ennyire nyugodt szoktál lenni a büntetők előtt?
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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– Már a kérdés is rossz! Természetesen Messi! Már kiskorom óta 

Barcelona szurkoló vagyok, az összes meccsüket nézem. Elején 

Ronaldinho cselei miatt szerettem meg a Barcát, aztán jött Messi. Az első 

éveitől kezdve látszott rajta, hogy nagyon extra játékos, mindig is megtudta 

azokat a dolgokat húzni, amikre más még gondolni se mert. Hihetetlen volt 

nézni, hogy a világ legjobb játékosai között is ennyire kitűnik valaki, és 

ehhez van egy nagyon szerethető személyisége is mellé. Úgy viselkedik, 

mint egy átlagember, közben a valaha volt legnagyobb focista. Így 

gyerekként nem volt nehéz beleszeretni egy játékosba, aki minden 

meccsen rúg 1-2 gólt és ezzel megnyeri a kedvenc csapatodnak a 

meccset. 

– Jön a szezon utolsó hónapja. Kiélezett harcban vagyunk a 

bentmaradásért. Hogy látod az esélyeket?

Soha nem döntöm el előre, hogy hova fogom rúgni, mindig kivárok az 

utolsó pillanatig, hogy merre mozdul el a kapus és elpasszolom a másik 

irányba, ha meg nem mozdul el, akkor csak választok egy sarkot érzésre 

és megpróbálom odarúgni.

–  Először is nagyon tetszik, hogy minden meccsen van tét és nem úgy 

megyünk fel a pályára, hogy bármi lesz a végeredmény igazándiból nem 

számít hány pontot szerzünk. A MUN elleni meccsen nagyon sok fog múlni, 

aki ott 3 pontot szerez az nagy eséllyel bent marad. Szerintem őszhöz 

képest nagyon sokat fejlődött a játékunk, akkor minden meccsen azt 

éreztem, hogy az ellenfél dominál. Most 4-5 csapatot leszámítva 

megfordult ez és úgy megyünk ki a pályára, hogy ha nem szerzünk 3 pontot 

az már nem is jó eredmény nekünk. Ettől függetlenül a játékunkba bármi 

benne van, tudunk nagyon jól és nagyon rosszul is játszani, de van egy 

olyan érzésem, hogy év végén bent maradunk a BLSZ II-ben mégpedig 

nem is a 7. helyen, hanem hatodikok leszünk!

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben?

– Nagyon extra dolgot nem csinálok szabadidőmben, szeretek zenét 

hallgatni, utazni, bulizni meg minden mást, mint egy átlag fiatal. Jelenleg az 

egyik BIG4 cégnél dolgozom számvitel területen, ezenkívül sok időt töltök 

a barátaimmal és a családommal.

– Ki a kedvenc játékosod és miért?
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Áprilisban veretlenek vagyunk a BKV Ligán!

Büszke okleveles játékosaink.
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Jó idő, jó foci! Harmadik Bozsik Fesztiválon jártunk.

Katonás rendben, fegyelmezetten figyelünk.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Bozsik Fesztiválon jártunk.

Edzés pillanatok.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Erős hallgatóság.

Készen állunk a meccsekre!
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Junior (Meggyes Balázs)

Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

Izgalmakban most sem volt hiány

A jó idő beköszöntével még többen 
jártak focizni
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Kölyök (Kern Máté)

Keddi mozgás után fáradtan

Meccs utáni mezcsere
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Lurkó (Kass László)

Béci és a barátok

Kifutottuk magunkat
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Manó (Wiest Dominik)

Edzés utáni szokásos jó kedv

Esős napon is szép számmal jelen
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Katica (Perjési Lionel)

Büntetőrúgások Katica módra

Mérkőzés előtt a lányok 
taktikai megbeszélést tartanak
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Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Az "Én is UFC-s 

voltam…" rovatunkban korábbi játékosainkat szólaltatjuk meg, akik magas 

szintre jutottak a futballban vagy az élet más területén értek el szép sikereket.

– Személyedben egy igazi UFC-legendával van dolgunk. 
Gyerekkorodban a Focisulis csoportunkból kerültél a kiemelt 
csapatba, összesen 10 szezont töltöttél el az UFC-ben, majd 
kapusedzőként is dolgoztál nálunk. Mit jelent számodra az UFC, mik a 
legkedvesebb emlékeid? Mi az, amiért ma is hálás vagy a klubnak?

INTERJÚ BENKE ANDRÁSSAL, EGYESÜLETÜNK KORÁBBI 
KAPUSÁVAL ÉS KAPUSEDZŐJÉVEL, AKI A LABDARÚGÁS SZINTE 
MINDEN TERÜLETÉN BIZONYÍTOTT

– Az UFC számomra egyfajta "családot", közösséget jelent,  ahol a tagok 
között a megszokottnál jóval erősebb a kötelék. Szerencsésnek 
mondhatom magam, hogy ennek én is a részese lehettem és lehetek a mai 
napig is, noha most éppen nem töltök be semmilyen hivatalos szerepet a 
csapat életében. Nem árulok el nagy titkot, ha azt állítom, hogy az UFC 
mindig is különleges szerepet töltött be az életemben. Itt kezdtem el 
focistaként az első szárnybontogatásaimat. Később az itt eltöltött évek 
je lentet tek jó a lapot,  ahhoz hogy magasabb szinten is 
megmérettethessem magamat, de edzőként és kapusedzőként is itt 
kaptam meg a lehetőséget a bizonyításra, és arra hogy begyűjtsem az első 
tapasztalataimat. Számtalan szép emléket gyűjtöttem az évek alatt, nem 
tudnék hirtelen most kiemelni a sok szép emlék közül egyet sem, de az 
általánosságban elmondható, hogy a legtöbb az ahhoz a legendás 
'99/2000-es csapathoz kötődik, amelyiknek a játékosai ma is a felnőtt 
csapat gerincét adják. De azokat a szép pillanatokat is szeretném 
megemlíteni, amiket a vonal túloldalán, edzőként gyűjtöttem be. Ezekért és 
minden ilyen emlékért hálás vagyok a klubnak, beleértve elsősorban az 
edzőket, csapattársakat és a gyerekeket, akiknek edzéseket tarthattam.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)
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történeteket talál ki a gyerekek 

közül sok történet legendává növi ki 

– Megszokottnak volt mondható, 

róla. Így híresült el az is, hogy 

bácsi vicces, a valósággal azonban 

foglalkozásra, ahol egy speciális 

az, hogy lebegni tudok a föld felett. 

japán számológéppel oldottunk meg 

– Fontos tagja voltál az 1999/2000-es csapatunknak, amellyel 
megannyi szép sikert értetek el. Mi volt annak a remek együttesnek a 
titka? Milyen kapcsolatod van ma az egykori társakkal?
– Nagybetűs csapatot alkotott az a két korosztály, amelyet mi sem bizonyít 
jobban, hogy jónéhányan ma is együtt fociznak az anyaegyesületben, 
teszik mindezt igen sikeresen az amatőr futball legmagasabb polcán. 
Nyilván nem szabad elmenni a csapatot vezető edzők mellett sem, akik 
biztos alapot adtak és a megfelelő irányba terelgették a csapatot. A tények, 
vagyis hogy abból a brigádbol több játékos is eljutott a magyar futball 
legmagasabb szintjeire bizonyítják, hogy szakmailag jó munkát végeztek.  
Ami azonban még fontosabb, hogy emberileg is sokat adtak a játékosok 
egyéni fejlődéséhez. Ha tehetem, mindig visszatérek egy-egy edzésre a 
csapathoz, ilyenkor mindig nagyon jó érzés újra beszélni azokkal a 
barátokkal, akiket már több mint egy évtizede ismerek. Nyilván kevesebb 
alkalmam van velük tartani a kapcsolatot, de azt hiszem jól példázza a 
kapcsolatomat a többiekkel, hogy ilyenkor ugyanúgy tudom iranyítani a 
védelmet és ugyanúgy hallgatnak rám, mint mondjuk 10 évvel ezelőtt.

szó, hogy két évig jártam egy 

éppen csak köszönőviszonyban lévő

– Mi jut eszedbe arról, hogy 

megmosolyogtatása kedvéért. Ezek 

matematikai feladatokat. Illetve a másik esetben a hajlékonyságomnak 
köszönhetően olyan nyújtó gyakorlatokat tudtam elvégezni, amiket a 
csapattársaim nem.

Miközben valójában csak arról volt 

(jelenleg klubigazgató - szerk.) Csaba 
hogy egykori edzőm, 

magát és évek múltán is beszélünk 

szorobán?

fejszámoló művész vagyok, vagy éppen 

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)
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Benke Acsi
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– 16 éves korodra kiemelkedően teljesítettél nálunk, ezért a Vasas 
Kubala Akadémia átigazolt, majd később a BFC Siófoknál profi 
szerződést kaptál és szerepeltél az NB II-es csapatban. Milyen élmény 
volt ilyen fiatalon magas szinten futballozni? Utólag van benned 
hiányérzet, hogy nem ragadtál meg a profik között?
– Bevallom őszintén, jó ideig nem is gondoltam arra, hogy a futball olyan 
komoly szerepet játsszon az életemben, hogy kizárólag abból éljek. Ez a 
gondolat először a Vasasnál fogalmazódott meg bennem, miután másfél 
évnyi akadémiai lét után, egy NB1-es és egy NB2-es klub is szeretett volna 
leigazolni. Utóbbi mellett döntöttem és ekkor elhatároztam, hogy 
lehetőségeimhez mérten mindent alárendelek a futballnak. Nagy dolognak 
tartom, hogy az amatőr utánpótlásból érkezve  belekóstolhattam a profi 
futball légkörébe, és elmondhatom magamról, hogy játszottam barátságos 
meccsen a Besiktas ellen, vagy éppen végigvédtem egy Paks elleni 
Magyar Kupa mérkőzést, de az NB2-ben való bemutatkozásom is örök 
élmény marad számomra. Szerencsétlen sérüléseknek, a koronavírusnak, 
de legfőképpen az én végső döntésemnek köszönhetően véget vetettem a 
profi futballpályafutásomnak. Ezt kezdetben nehéz volt megszokni, de 
idővel elfogadtam és most már látom, hogy sok olyan dolog történt meg 
velem, ami másképp nem történt volna meg. Még ha néha el is gondolkozik 
az ember, hogy mi lett volna ha... Így utólag azt tudom mondani, hogy 
minden úgy alakult, ahogyan annak lennie kellett.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)

C
S
A
PA

TA
IN
K

L
E
L
Á
T
Ó



46

– Legújabb kalandként a télen Ausztriába igazoltál. Milyen az osztrák 
labdarúgás, hogy sikerült a beilleszkedés? Hosszú távra is el tudod 
ott képzelni magad vagy újabb kihívásokra vágysz?

– Szerencsére ma már semmi akadálya annak, hogy a cukorbetegek is 
sportoljanak. Kevesen tudják, de a Real Madrid kulcsjátékosa, Nacho, 
vagy éppen a top 10-es teniszező Aleksandr Zverev is cukorbeteg, mégis 
képesek a legmagasabb szinten sportolni. Persze ez nem mindig egyszerű 
és sok odafigyeléssel jár, de abszolút kivitelezhető. A pályafutásom során 
sok edző először fenntartással kezelte ezt a "betegséget", de idővel 
mindenki látta, hogy ez nem okoz nagy hátrányt és abszolút terhelhető 
vagyok. Jó példa, hogy a magyar cukorbeteg közösségnek futsal 
válogatottja is van. Nagyon büszke vagyok arra, hogy sikerült elhódítanunk 
tavaly az Európa-bajnoki címet is a lengyelországi EB-n.

– Egyelőre nagy különbséget nem vélek felfeldezni, ez annak is 
köszönhető, hogy nagyon sok magyar játékos szerepel az alacsonyabb 
szintű osztrák csapatokban. Amit talán megemlítenék, hogy itt egy "megyei 
derbire" is több százan kilátogatnak, ami tapasztalataim alapján nem volt 
jellemző Magyarországon. 

– Szeretem a fociban az új kihívásokat és tudatosan keresem is azokat. Jó 
érzés, hogy új dolgokat probálhatok ki, ha pedig belevágok valamibe, akkor 
abba igyekszem a tőlem telhető legjobbat nyújtani. Egyiket sem bántam 
meg, mindegyik adott valamit, amivel egy kicsit több lettem. Azt vallom, 
hogy mindenkitől lehet valamit tanulni, így van ez szerintem a fociban is. 
Mivel sok emberrel találkoztam, így sokan voltak rám jó hatással. Talán a 
saját meggyőződésem mellett ennek köszönhető az, hogy "élek-halok" a 
fociért. Ameddig tudok, addig próbálom a játékos-pályafutásomból kihozni 
a maximumot, emellett azonban kapusedzőként is szeretném átadni 
azokat a szerteágazó, de rendkívül hasznos tapasztalatokat, amiket ennek 
a sokféle dolognak köszönhetek.

– Kevesen tudják, gyerekkorodban cukorbetegséget állapítottak meg 
nálad. Hogyan tudod összeegyeztetni a sportot ezzel?

– A húszas éveid eleje óta szinte mindent kipróbáltál a futballban: 
rövid időre visszatértél az UFC felnőttcsapatába, szerepeltél Pest 
megye legmagasabb osztályában, futsaloztál, minifociztál, sőt még 
strandfociban is bizonyítottál. Nem mellesleg több szakágban a 
válogatottságig jutottál .  Ráadáasul kapusedzőként is 
tevékenykedsz. Honnan ered ez a szenvedélyed a sport iránt?
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A jövő egyelőre még elég képlékeny, így ezzel kapcsolatban nem is merek 
találgatásokba bocsátkozni, de annyi bizonyos hogy az UFC-s kötődésem 
sosem fog megszűnni...

– Nemrég diplomáztál a Magyar Agrár és Élettudományi Egyetemen. 
Mi a célod a civil életben, milyen területen szeretnél elhelyezkedni a 
tanulmányaid befejeztével?
– Élelmiszermérnökként végeztem, mindig is fontos szerepet töltöttek be 
az életemben az élelmiszerek és a táplálkozás. Jelenleg a 
kereskedelemben dolgozom. A jövőben is ezen a területen képzelem el 
magam, de ennél konkrétabbat még nem tudok. Ami biztos, hogy továbbra 
is olyan életet szeretnék élni, ahol megvan az egészséges mixe a focinak, 
az edzősködésnek, illetve a civil munkámnak is.

– Mit tanácsolnál az UFC-s gyerekeknek, hogy felnőttkorukra a 
tiédhez hasonlóan fontos szerepet töltsön be a labdarúgás az 
életükben?
– Azt, hogy mindenkitől próbáljanak meg legalább egy dolgot ellesni, 
legyenek pozitívak és először próbálják meg saját magukat megvizsgálni 
és csak utána másban keresni a hibát, még ha ez nem is mindig egyszerű. 
Legvégül pedig azt, hogy merjenek álmodni és kilépni a 
komfortzónájukból. Tegyenek meg mindent a céljaikért, legyen az a 
sporthoz vagy bármi máshoz kapcsolódó. Később ne tudják azt mondani, 
hogy ezt jó lett volna megpróbálni, vagy többet tenni érte...
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